
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 21. DO 27. SEPTEMBRA 
2010 
Torek, 21. september 2010: 

 ob 8.30 uri 9. nujna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere podpredsednik je poslanec SLS 
Janez Ribič 

 ob 10. uri nadaljevanje 20. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 14. uri 70. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in 

Jože Slivšek  
 ob 17. uri sestanek MO SLS Ljubljana v prostorih Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 4 

Sreda, 22. september 2010:  
 evropski dan brez avtomobila 
 ob 9. uri nadaljevanje 20. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 10. uri 31. seja Komisije DS RS za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere predsednik je državni 

svetnik SLS Vincenc Otoničar 
 ob 11. uri 33. seja Komisije DS RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katere predsednik je državni 

svetnik SLS Cvetko Zupančič in člana državna svetnika SLS Vincenc Otoničar in Jože Slivšek 
 ob 14. uri 56. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je državni 

svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 
 ob 20. uri odprtje predvolilne pisarne SLS v Domžalah s kandidatko za županjo Občine Domžale Katarino 

Karlovšek 
Četrtek, 23. september 2010: 

 ob 8. uri 3. nujna seja Komisije DZ RS za poslovnik, katere član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 8. uri 16. nujna seja Mandatno-volilne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 8. uri začetek 5. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Zagorje ob Savi – Laško – Sevnica – Škocjan 

- Kostanjevica na Krki – Brežice - Krško – Brestanica (v primeru slabega vremena odpade) 
 ob 9. uri nadaljevanje 20. redne seje Državnega zbora RS 

Petek, 24. september 2010:  
 ob 8.15 uri 65. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
 ob 9. uri nadaljevanje 20. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 9. uri začetek 5. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Ig - Velike Lašče - Sodražica - Ribnica - 

Kočevje - Kostel - Osilnica - Loški Potok – Bloke (v primeru slabega vremena odpade) 
Sobota, 25. september 2010:  

 dan srca  
 ob 8. uri začetek 5. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Železniki - Škofja Loka – Zminec - Gorenja 

vas–Poljane – Žiri – Cerkno – Idrija - Logatec (v primeru slabega vremena odpade) 
Nedelja, 26. september 2010:  

 svetovni dan jezikov 
 ob 9. uri začetek 5. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Ptuj – Kidričevo – Majšperk – Rogatec - 

Rogaška Slatina – Podčetrtek - Poljčane – Oplotnica – Slovenska Bistrica – Spodnja Polskava (v primeru 
slabega vremena odpade) 

Ponedeljek, 27. september 2010:  
 svetovni dan turizma 

LOKALNE VOLITVE 2010 
SLS BO NA LOKALNIH VOLITVAH NASTOPILA V 200 OBČINAH 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav poudarja, da mora Ministrstvo za okolje in prostor RS prevzeti del odgovornosti 
za posledice poplav, saj bi z odločnejšim ukrepanjem in aktivnim izvajanjem protipoplavne zaščite ter izvajanjem že 
začetih projektov lahko vsaj omilili nekatere uničujoče posledice poplav. 
Trojane, 20. septembra 2010 – Danes je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav skupaj s poslanci PS SLS predstavil 
nekatere kandidate SLS, ki se bodo na letošnjih lokalnih volitvah potegovali za županske mandate. SLS bo na 



lokalnih volitvah nastopila v 200 občinah, v okvirno 90 z lastnimi županskimi kandidati, v nekaj več kot 70 občinah 
pa bo SLS podprla drugega, programsko najbližjega kandidata (uradni in dokončni podatki bodo znani od 21. 
septembra dalje po izdaji odločb). Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je izrazil zadovoljstvo nad veliko voljo in 
zagnanostjo kandidatov v volilni kampanji. Tako bo tudi njegova kolesarska ekipa SLS nadaljevala z obiski po vsej 
Sloveniji in na ta način nudila podporo lokalnim kandidatom. 
Predsednik SLS je na predstavitvi osrednjo pozornost namenil naravni nesreči, zaradi katere je mnogo županskih 
kandidatov SLS tudi danes v svojih domačih okoljih in aktivno pomaga pri reševanju posledic večdnevnega deževja. 
Poplavna ogroženost je bila tako ena izmed glavnih tem na omenjenem srečanju....več 

  

SLS KOLESARSKA TURNEJA PO SLOVENIJI »PRIDRUŽI SE!« 
V PRETEKLEM TEDNU ZNOVA PO SLOVENIJI S KOLESOM 
Kolesarska turneja SLS »Pridruži se« se je nadaljevala tudi v preteklem tednu. Predsedniku SLS mag. Radovanu 
Žerjavu so se na kolesu ob obisku slovenskih občin pridružili kandidati SLS za lokalne volitve in drugi kolesarski 
navdušenci.  V torek, 14. septembra, je karavana obdelala osrednjo Slovenijo, s startom v Dolu pri Ljubljani, od koder 
se je odpravila proti Litiji, od tam čez Šmartno do Ivančne Gorice in se spustila prek Grosupljega in Škofljice do 
Ljubljane. Že naslednji dan je sledila »kraljevska etapa« z najvišjim vzponom med letošnjo turnejo. Člani etape so se 
spopadli z Vršičem, katerega so napadli iz gorenjske strani, etapo pa so končali v primorski Novi Gorici.  V četrtek je 
sledila ravninska etapa med Domžalami in Medvodami.  Postanke so kolesarji opravili tudi v Komendi, Cerkljah, 
Šenčurju, Kranju in Naklem. Utrinke iz vseh treh etap si lahko ogledate v fotogalerijah na straneh Facebook profila 
SLS. 

  

SKUPNA PREDSTAVITEV KANDIDATOV SLS ZA ŽUPANE OBDOMŽALSKIH OBČIN PRED 4. ETAPO SLS 
KOLESARSKE TURNEJE 
V četrtek je v Domžalah 
potekala skupna predstavitvena 
novinarska konferenca 
kandidatov SLS za župane in 
županje v občinah Lukovica, 
Komenda, Moravče, Dol pri 
Ljubljani, Domžale in Kamnik. 
Kandidatom se je pridružil tudi 
predsednik SLS mag. Radovan 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=33749CBB-36FA-D69B-87B2-4C352FE3EFF0&linkid=newsContent
http://www.facebook.com/#!/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?v=photos&ref=ts
http://www.facebook.com/#!/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?v=photos&ref=ts


Žerjav, ki je poudaril, da je ključ uspeha v občinskem povezovanju, kar gre kandidatom SLS za župane dobro od rok, 
saj že sedaj dobro sodelujejo. Prav sodelovanje je odgovor, ki ga ponujamo v SLS. 
Na novinarski konferenci so se kandidati predstavili tudi posamično. Tako je kandidat SLS za župana Občine Lukovica 
Stanislav Smrkol poudaril, da se bo zavzemal za vse, kar je bilo do sedaj v Lukovici pozabljenega, medtem ko je Janez 
Vidic, kandidat za župana Občine Moravče izpostavil predvsem željo, da občanke in občani ostanejo v Moravčah. 
Kandidat za župana Občine Dol pri Ljubljani Alojz Škrajnar vidi svoje poslanstvo v delu z ljudmi in za ljudi, skupni 
županski kandidat SLS, NSi in SNS v Kamniku mag. Matej Tonin pa si želi drugačne politike, brez praznih velikih 
obljub. Vid Koritnik, kandidat za župana Občine Komenda ljudem s svojim programom ponuja boljšo prihodnost, 
kandidatki za županjo Občine Domžale Katarini Karlovšek pa ni vseeno, da gredo mimo Domžalčank in Domžalčanov 
priložnosti, ki niso odvisne samo od denarja, pač pa tudi od medsebojnega komuniciranja.  
Po novinarski konferenci se je začela četrta etapa SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«, ko se je predsedniku SLS 
mag. Radovanu Žerjavu in poslancu SLS Francu Pukšiču na kolesu pridružila tudi Katarina Karlovšek in odkolesarila 
do Komende, od koder sta mag. Žerjav in Pukšič nadaljevala pot proti Cerkljam na Gorenjskem, Šenčurju, Kranju, 
Naklem in zaključila tokratno etapo v Medvodah.    

 
 
KANDIDATURO VLOŽILA KANDIDATA SLS ZA ŽUPANA MO LJUBLJANA IN MARIBOR  
V preteklem tednu sta svoji kandidaturi vložila tudi kandidat SLS za župana MO Ljubljana Janez Žagar in aktualni 
župan ter kandidat SLS za župana MO Maribor Franc Kangler. Oba sta skupaj s predstavniki SLS vložila tudi listo 
kandidatov za mestne svetnike.  
Ob tem je Franc Kangler povedal, da je v preteklem mandatu izpolnil večino obljub.  "Tudi za naslednji mandat 
obljubljamo, da bomo nekatere projekte, povezane zlasti z evropsko prestolnico kulture (EPK), zimsko univerzijado, 
šahovskim mladinskim svetovnim prvenstvom ter kandidaturo za evropsko prestolnico mladih, izpolnili. Dejavni bomo 
tudi na področjih komunalne infrastrukture ter skladnejšega regionalnega razvoja znotraj občine," je še dejal Kangler. 

NOVINARSKA KONFERENCA ŽUPANA IN KANDIDATA ZA ŽUPANA OBČINE SLOVENSKE KONJICE MIRANA 
GORINŠKA 
V torek, 14. septembra 2010, je sedanji župan in 
kandidat za župana Občine Slovenske Konjice 
Miran Gorinšek na novinarski konferenci v 
Gastužu (Žička kartuzija) predstavil rezultate 
dela v obdobju 2006 – 2010 ter predstavil 
program dela za naslednji mandat.  

nih 
Poleg kandidatov za občinske svetnike z liste 
SLS so bili prisotni posamezni direktorji jav
zavodov ter predstavniki občinskih odborov 
posameznih strank. Predstavnik OO SDS 
Slovenske Konjice Jože Satler je povedal, da ne 
bodo imeli svojega županskega kandidata in 
bodo na volitvah podprli kandidata SLS Mirana 
Gorinška. 
Slednji je na konferenci sicer podrobneje 
predstavil dosežke preteklega mandata, 
izpostavil uspešno črpanje evropskih sredstev, 
povečanje proračunskih sredstev, izboljšanje 

oskrbe s pitno vodo, strokovna  in dostopnejša občinska uprava ter krepitev mednarodnih vezi. Med načrti za prihodnji 
mandat pa je poudarek dal predvsem obnovi lokalnih cest po posameznih odsekih, izboljšanju dela občinske uprave, 
čiščenju odpadne vode ter izboljšanju oskrbe s pitno vodo, pa tudi energetiki, predšolski in šolski vzgoji ter 
izobraževanju.  
Kot je povedal Miran Gorinšek, bo tudi v naslednjem mandatu osnovni moto dela vzpodbujanje ustvarjalnosti 
posameznikov (občanov – strokovnjakov), zbrati njihove ideje in jih oblikovati tako, da bodo koristne za skupnost ter 
poskrbeti za njihovo realizacijo v vseh pogledih. »Pri tem bodo imeli prednost projekti, ki bodo neposredno ali 
posredno prinašali nova delovna mesta oz. omogočali, da bomo domače znanje in izkušnje lahko tudi tržili. Pri delu 
župana je treba posebno paziti na enakomeren razvoj vseh dejavnikov sodobne družbe, vseh krajev v občini; vse z 
namenom, da zagotovimo kar najboljše pogoje za življenje in delo. Osnovno načelo ostaja, da je treba izkoristiti 
naravne danosti, vključiti kulturno dediščino in na osnovi lastne inovativnosti poskrbeti za gospodarski razvoj okolja, s 
tem povezano odpiranje novih delovnih mest in prodajo znanja. Glavna pozornost bo zagotovo še naprej usmerjena 
vzpostavitvi poti do sredstev državnega proračuna ter sredstev EU,« je zaključil oris načrtov za obdobje od 2010 do 
2014 aktualni župan in županski kandidat Miran Gorinšek, sicer tudi predsednik Kluba županov pri SLS. 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 



PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: PRAZNIKI NIMAJO POMENA, ČE SE NJIHOVO SPOROČILO NE 
PRENAŠA NA NOVE GENERACIJE! 
Ob 63. obletnici vrnitve Primorske si v SLS želimo več poudarka na vzgoji mladine v duhu 
narodne zavesti in slovenstva, saj našim prednikom obstoj ni bil zagotovljen – tudi nam 
ne bo. 
Koper, 15. september 2010 – Podpredsednica SLS Olga Franca je izrazila upanje, da 
bomo Slovenci zmožni ohraniti zavest o pomembnosti vrnitve Primorske k matični 
domovini. »15. september obeležuje vrnitev več kot četrtine slovenskega ozemlja, tretjine 
slovenskega prebivalstva in je eden najpomembnejših dogodkov pri združevanju 
slovenskega naroda v eno državo,« je prepričana Franca, ki je mnenja, da smo vsi, ki se 
zavedamo teže tega praznika, o tem dolžni poučiti tudi mladino in zanamce. Ta dogodek 
ni povezal samo Primork in Primorcev, temveč celotni slovenski narod,« še dodaja 
podpredsednica SLS Olga Franca....več 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
NOVIČKE IZ MESTNE OBČINE CELJE 

Župan Bojan Šrot: Novo vodovodno omrežje za višjo kakovost življenja 
Celje, 17. september 2010 – Danes je pod Planinskim domom na 
Šentjungertu v Krajevni skupnosti Šmartno v Rožni dolini potekala uradna 
predaja novega vodovodnega omrežja, ki sedaj zgornje območje naselja 
Šentjungert oskrbuje s sanitarno neoporečno vodo iz vodovodnega sistema 
Celje.  
Župan Bojan Šrot je ob današnjem dogodku povedal, da je Mestna občina 
Celje s to investicijo tukajšnjim domačinom zagotovila sodobno urejen 
vodovodni sistem, ki bo bistveno izboljšal kakovost bivanja na tem 
območju, hkrati pa bo pripomogel k nadaljnjemu širjenju vodovoda. 
»Današnje odprtje je pomembno tudi v simbolnem smislu, saj nas 
opozarja, da ob velikih projektih ne pozabljamo tudi na velik pomen tistih 
nekoliko manjših,« je še dodal in se zahvalil domačinom za korektno 

sodelovanje in strpnost, upravljavcu javnemu podjetju Vodovod – kanalizacija, izvajalcu del, projektantu in Krajevni 

pešno izvedlo javno podjetje Vodovod – kanalizacija, d. o. o. 

Prav zato je ta projekt odlična 

nogim mestom (Maribor, Ptuj, 

, ob Dnevu brez avtomobila, zaprte naslednje ulice: 

 ulica, Pleteršnikova ulica, Trg celjskih knezov, Gledališka ulica, 
Razlagova ulica, Lilekova ulica, Linhartova

a slavnostnem podpisu pogodbe o 

omenikov v lasti občin s sredstvi 

skupnosti Šmartno v Rožni dolini.  
Gradnja 1700 metrov dolgega cevovoda, izgradnja novega vodohrama in dograditev črpališča v obstoječem 
vodohramu se je pričela v lanskem letu.  Dela so bila v letošnjem letu končana, pridobljeno uporabno dovoljenje (26. 
8. 2010) pa omogoča in izboljšuje vodooskrbo prebivalcem zgornjega Šentjungerta in dela Kunigunde. Po naročilu 
investitorja - Mestne občine Celje je projekt vodilo in us
Vrednost investicije znaša 160.000,00 evrov brez DDV. 

Mestna občina Celje aktivno ob Evropskem tednu mobilnosti  
Celje, 16. september - Evropski teden mobilnosti je projekt, v katerem Mestna občina Celje sodeluje že deveto leto 
zapored. Teden mobilnosti, ki poteka od 16. do 22. septembra 2010, je namenjen spodbujanju in uveljavljanju 
različnih oblik urbane mobilnosti, ki so skladne s principi trajnostnega razvoja. 
priložnost za jasno sporočilo vsem, da prav vsak lahko prispeva k izboljšanju stanja. 
Osrednja tema letošnjega tedna mobilnosti je »Potuj pametneje, živi bolje«. V sklopu osrednje teme želi tudi Mestna 
občina Celje opozoriti na redne telesne dejavnosti, ki so ključ do zdravja in dobrega počutja. Če vsaj eno vožnjo z 
avtom na dan nadomestimo s hojo ali kolesarjenjem, lahko redno telesno aktivnost spotoma in tako rekoč brez 
stroškov vključimo v vsakdanje življenje, hkrati pa zmanjšamo tudi škodljive vplive prometa na okolje.  
Ravno zaradi navedenih dejavnikov se je tudi letos Mestna občina Celje pridružila m
Nova Gorica, Postojna, Koper …), ki so vključena v projekt Evropski teden mobilnosti.   
V sklopu Evropskega tedna mobilnosti bodo 22. septembra

- 10.00 – 16.00 ure: Prešernova ulica, Ozka ulica in Zagata 
- 11.00 – 12.00 ure: Gosposka ulica, Kocenova

 ulica. 

Župan Mestne občine Celje Bojan Šrot n
sofinanciranju obnove Knežjega dvorca 
Celje, 15. september 2010 – Župan Mestne občine Celje Bojan Šrot se je 
danes v prostorih Ministrstva za kulturo RS udeležil slavnostnega podpisa 
pogodbe o sofinanciranju kulturnih sp
Evropskega sklada za regionalni razvoj. 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=FE017974-D6D3-12A2-0638-364E6F13CE97&linkid=newsContent


Pogodbe o sofinanciranju različnih projektov s področja kulturne dediščine so podpisali ministrica za kulturo Majda 
Širca in kar trije župani iz vrst SLS: celjski župan Bojan Šrot, župan Mestne občine Maribor Franc Kangler, župan 

vljenem gradu Rajhenburg poročna dvorana, gostinski 
lokal, trgovina s spominki in vinoteka iz posavskega področja.« 

Občine Krško Franc Bogovič; pa tudi župan Občine Vipava. 
»Danes je pomemben dan, ne samo zame in moje sodelavce, ampak tudi za vse Celjanke in Celjane. Vesel sem, da je 
Ministrstvo za kulturo RS prepoznalo bogato vrednost Knežjega dvorca in za njegovo obnovo namenilo sredstva, s 
katerimi bomo pospešili prenovo tega izjemnega zaklada in ene najpomembnejših grajskih stavb v Sloveniji,« je na 
današnjem slavnostnem podpisu dejal celjski župan Bojan Šrot in zaključil, da je Knežji dvorec že z odprtjem 
arheološke kleti in pritličnih prostorov v lanskem letu obiskovalcem ponudil povsem novo dimenzijo odkrivanja 
bogate dediščine. Ureditev dodatnih prostorov za protokolarne, kulturne in druge mestotvorne dejavnosti pa bo po 
njegovem mnenju zagotovo velika pridobitev tako za prebivalce kot tudi za vse obiskovalce knežjega mesta. Tudi 
župan Občine Krško Franc Bogovič je bil prisoten ob podpisu ter povedal: »Čas prenove gradu bo dve leti, zato bo že 
pozno jeseni izdan javni razpis za izvajalca obnovitvenih del, ki bodo potekala nadaljnje leto in pol, ko mora biti grad v 
celoti prenovljen. Projekt celotne prenove gradu Rajhenburg je ocenjen na 5.000.000,00 evrov. Za obnovljeni grad 
Rajhenburg so pripravljene pestre vsebine, in sicer posodobitev in prenova zbirke muzeja novejše zgodovine, v okviru 
katere bo predstavljena zgodovinska zbirka Brestanice, mogoče si bo ogledati zgodovino menihov Trapistov, v sklopu 
katere bo butik z ročno izdelano čokolado. Prav tako bo v preno

NOVIČKE IZ OBČINE KRŠKO 
NEMIREN KONEC TEDNA TUDI V OBČINI KRŠKO 
Za Slovenijo je nemiren konec tedna, saj so jo prizadele ene izmed najhujših, če ne najhujše poplave, v njeni 
zgodovini. Mnogi naši župani – Franci Rokavec v Litiji, Srečko Ocvirk v Sevnici, Bojan Šrot v Celju, če jih naštejemo le
nekaj - so konec tedna prebedeli na te

 
renu in med njimi je bil tudi Franc Bogovič, župan Občine Krško, od koder so 

su, kjer si je ogledala posledice poplavnih voda, nato sta odšla 

ze v uporabo predali dva motorna čolna, ki bosta potrebna na območju krške občine 

tana«, da omogočijo dostop, 

 

ve tekom današnjega dne lahko z gotovostjo trdimo, da bi omenjena infrastruktura preprečila 

0 evrov, ki ga podeljuje Zavod za gradbeništvo Slovenije in vključuje 
storitve na področju geotehnike in prometnic. 

ne 

Modernizacija ceste je potekala v sklopu 

včeraj prišle naslednje novičke: 

Obisk ministrice za obrambo Ljubice Jelušič 
V nedeljo, 19. septembra 2010, je okoli 18.15 ure Krško obiskala ministrica za obrambo Ljubica Jelušič. Župan Franc 
Bogovič je ministrico sprejel v Valvazorjevem komplek
na ogled posledic poplave v Policijsko postajo Krško. 
Po ogledu Policijske postaje Krško so v Krško prispeli pripadniki Slovenske vojske, ki so na prošnjo Občinskega štaba 
za civilno zaščito in Gasilske zve
in širše za zaščito in reševanje.  
V starem mestnem jedru Krškega so gasilci že izčrpali vodo iz Valvazorjevega kompleksa, sedaj čistijo cestne površine 
in prečrpavajo vodo, ki se je nabrala med gostinskim lokalom »Karizma« in picerijo »Fon
potreben za čiščenje, do poplavljenih poslovnih in bivalnih objektov na Dalmatinovi ulici. 
Ob tem so iz Krškega še sporočili, da se bo z vsemi tehničnimi sredstvi in vsemi razpoložljivimi človeškimi viri takoj ob 
vrnitvi reke Save v strugo pričelo črpanje poplavljenih stavb in s tem omogočanje pričetka sanacije poplavljenih stavb 
in prostorov, ki bo potekalo do povrnitve v normalno stanje. Ves čas upadanja reke Save bodo na terenu prisotne
službe za zagotavljanje varnosti in reševanja, na katere se lahko po potrebi obrnejo občanke in občani Občine Krško. 
Želja župana Franca Bogoviča o čimprejšnjem pričetku obratovanja hidroelektrarne Krško in s tem povezane 
poglobitve in razširitve struge reke Save se je pokazala kot še kako pomembna, kajti po podatkih o pretoku in 
vodostaju reke Sa
včerajšnje stanje. 

Občina Krško je energetsko najbolj učinkovita slovenska občina! 
Izmed 212 slovenskih občin se je na prvi natečaj Energetsko najbolj učinkovite slovenske občine odzvalo 14 občin, 
med njimi tudi Občina Krško, ki je med vsemi prijavljenimi na natečaj prejela priznanje Energetsko najbolj učinkovite 
občine v Sloveniji. Po pregledu prijavnega obrazca na natečaj En.občina 010, na katerem je navedeno, da je 
»namenjen občinam, ki se zavedajo energetsko učinkovitega ravnanja in v tem vidijo priložnost za izboljšanje 
energetskega stanja v lokalni skupnosti, manjše stroške za energente in izpolnjevanje evropskih in slovenskih 
energetskih in okoljskih obvez, nove poslovne priložnosti, ki jih prinašata učinkovita raba energije in uvajanje 
obnovljivih virov energije, hkrati pa tudi izboljšanje življenjskega standarda občanov in prispevek k varovanju okolja«, 
smo brez oklevanja pristopili k natečaju v sodelovanju z Lokalno energetsko agencijo za Dolenjsko in Belo krajino (v 
nadaljevanju LEAD), ki za potrebe Občine Krško vodi energetsko računovodstvo in ima vlogo pri informiranju občanov. 
Ocenjevana področja so bila javne stavbe, javna razsvetljava, stanovanja, podjetja, industrija, storitve, daljinsko 
ogrevanje, energetska izraba odpadkov, trajnostne rešitve v prometu, osveščanje, izobraževanje ter informiranje. 
Poleg priznanja je Občina Krško z zmago na natečaju energetsko najbolj varčne občine med vsemi prijavljenimi 
prejela paket ZAG v vrednosti več kot 10.00

Odprtje ceste na Dednem Vrhu 
V sredo, 15. septembra 2010, je na Dednem 
Vrhu potekalo odprtje obnovljene ceste dolži
700 metrov novega cestnega odseka, ki se ga je 
udeležila tudi podžupanja Občine Krško Ana-
Nuša Somrak. Prenova ceste je zajemala 
modernizacijo 700-metrskega odseka, na 
katerem je urejeno tudi odvodnjavanje. 



sanacije zemeljskega plazu, ki je zaradi preobilice padavin poškodoval cestišče in ogrozil stanovanjsko hišo Lipar. 
Pred prenovo ceste in po končani sanaciji plazu pod stanovanjsko hišo Lipar so bila izvedena gradbena dela 
podbetoniranja ceste, kar je hkratna rešitev tako za cestni odsek kot za stanovanjsko hišo. 

 
VODJA POSLANSKE SKUPINE SLS JAKOB PRESEČNIK NA ODPRTJU KMEČKE TRŽNICE V ŠMARTNEM OB 

PAKI 
Dež v soboto dopoldne ni pregnal vseh tistih, ki 
so svoje dobrote želeli predstaviti na kmečki 
tržnici. In tako bo tudi vsako tretjo soboto v 
mesecu, ko bo kozolec pred Mladinskim centrom 
v Šmartnem ob Paki gostil ponudbo domačih 
pridelovalcev. Poleg sezonske zelenjave in sadja, 
svežega kruha, peciva, čebeljih in mlečnih 
izdelkov ter vina bo na tržnici moč kupiti tudi 
izdelke domače in umetne obrti, balkonsko 
cvetje in sadike za vrt. 
Slavnostnega odprtja kmečke tržnice v 
Šmartnem ob Paki se je udeležil tudi vodja 
Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik, ki je 
pozdravil pobudo o tržnici in izrazil željo, da bi 
kmečke tržnice v Savinjsko-šaleški dolini 
sodelovale in se povezovale. 
Organizator je z bogatim kulturnim programom, 
igral je priznani citrar Karli Gradišnik, poskrbel za 
prijetno domače vzdušje med sprehodom 
obiskovalcev skozi stojnice.  

 
NOVA GENERACIJA SLS DOSEGLA 
ZGODOVINSKI USPEH! 
V torek, 14. septembra .2010, so potekale 
volitve v organe Mladinskega sveta Slovenije, 
krovnega združenja mladinskih organizacij, ki 
delujejo na nacionalnem nivoju. V Novi generac
SLS smo predlagali dva kandidata, in sicer Saro 
Berglez, ki je kot diplomirana politologinja z 
diplomsko nalogo »Trajnostni razvoj in 
gospodarstvo« tik pred zaključitvijo magistrskega 
študija varstva okolja, bila naravnost fantastična 
izbira za mesto podpredsednice za tra
razvoj v Mladinskem svetu Slovenije, in 
podpredsednika Nove generacije SLS ter 
predstavnika Nove generacije SLS za MSS 
Tiborja Vöröša, ki lahko s svojimi bogatim
izkušnjami na področju mladinskih politik in
mladinskih organizacij veliko prisp
strokovnemu in transparentnemu delovanju 
Mladinske

iji 

jnostni 

i 
 

eva k 

ga sveta Slovenije. 
Sara Berglez je v svoji predstavitvi na zboru Mladinskega sveta Slovenije izpostavila, da se bo, kot strokovnjakinja s 
področja trajnostnega razvoja, zavzemala za vse tri stebre trajnostnega razvoja – socialni in ekonomski razvoj ter 
varstvo okolja. Cilj, ki ga bo poskušala doseči v svojem mandatu, je uporabnost dejavnosti, ki se bodo odvijale na 
področju trajnostnega razvoja tudi pri vseh drugih področjih dela MSS, njihova medsebojna usklajenost ter nudenje 
jasnih stališč in možnih odgovorov ter ukrepov pri katerem koli vprašanju, ki bo predmet dela MSS.  
Tibor Vöröš je s svojimi dolgoletnimi izkušnjami na področju dela mladinskih organizacij nedvomno oseba, ki lahko 
verodostojno kot član nadzornega odbora skrbi za strokovnost, pravilnost in transparentnost delovanja MSS.   
Petčlansko delegacijo so na zboru MSS poleg  obeh kandidatov sestavljali še Jernej Čeligoj, delegat in član delovnega 
predsedstva, Sašo Krabonja, delegat, in Jasmina Opec, ki so kot ekipa vsak s svojim delom prispevali k 
zgodovinskemu uspehu Nove generacije SLS. Oba kandidata, tako Sara Berglez kot Tibor Vöröš, sta navzoče delegate 
prepričala s svojo strokovnostjo  in primernostjo tako, da so jima podelili mandat za podpredsednico za trajnostni 
razvoj v Mladinskem svetu Slovenije in mandat za člana nadzornega odbora v naslednjih dveh letih.  
Letošnje volitve v Mladinski svet Slovenije so bile za Novo generacijo SLS najuspešnejše v vsej njeni zgodovini, saj je 
postala edina mladinska organizacija v Sloveniji, ki ima v organih MSS kar dva predstavnika. Verjamemo, da bo MSS 
tudi s pomočjo Nove generacije SLS, ki ima, kot je bilo videno tudi na zboru MSS, veliko obetajočih članov, postal še 
uspešnejši nosilec razvoja mladinskega sektorja in enakovreden partner Vlade RS pri oblikovanju boljših pogojev za 
življenje mladega človeka.  



 
PRENOVLJEN OO SLS SEŽANA 
V ponedeljek, 13. septembra 2010, zvečer so 
prisotni na Kmetiji Mahnič prenovili OO SLS 
Sežana. Na seji, ki jo je vodil predsednik RO SLS 
Kras Josip Bajc, je sodelovala tudi 
podpredsednica SLS Olga Franca in v nagovoru 
poudarila pomemben dosežek, da smo dobili v 
Sežani nov veter v krila – v članstvo je namreč 
pristopilo 8 članov, 2 članici in 2 mlada. V okviru 
delovanja Kmečke zveze in drugih odborov SLS 
se bodo aktivno vključili v reševanje 
problematike kmetov, podeželja, varstva okolja 
in agrarnih skupnosti, ki jo pestijo enaki 
problemi kot na drugih slovenskih območjih. 
Franca je prisotne tudi seznanila z aktivnostmi 
stranke na državni ravni – z njenimi sta
pokojninske reforme, načrtovanih sprememb 
zdravstvene zakonodaje, z delovanjem Ženske 
zveze in mladih ter obljubila, da jih bo pomagala 
povezati s Koprom in Izolo. 

lišči glede 

Kljub šele začetku aktivnega delovanja so vložili 
listo za občinski svet ter podprli kandidata za župana z neodvisne liste občanov Za Kras in Brkine Roberta Rogiča.  
Vso administracijo na seji je vodil tajnik RO SLS Kras Tonjo Janežič, ki mu gre tudi največ zaslug za prenovo OO SLS 
Sežana. Predsednik Občinskega odbora SLS Sežana je tako postal Milivoj Božeglav, novemu vodstvu in celotnemu 
odboru pa želimo veliko uspešnega dela in pozitivne energije.  

 
ČLANICE UO SLOVENSKE ŽENSKE ZVEZE 
PRI SLS NA EKSKURZIJI PO ZGORNJI 
SAVINJSKI DOLINI 

 sodelovanju. 

V soboto, 11. septembra 2010, smo se članice 
SŽZ pri SLS odpravile na ekskurzijo po Savinjski 
dolini. Najprej smo se ustavile v Železni Kapli pri 
sosedih na avstrijskem Koroškem, kjer so 
članice Društva kmetic Solčava razstavljale in 
prodajale svoje izdelke. Pozdravil nas je tudi 
župan Železne Kaple in srečanje smo izkoristili 
za dogovore o čezmejnem
Pot smo nadaljevale na slovenski strani in 
pripeljala nas je na dve visokogorski kmetiji, 
Covnik in Ramšak, kjer smo se seznanile z 
opravili kmetije in se pogovorile z gospodinjami 
kmetij. Gospodinje so si bile enotne v tem, da je 
delo na kmetiji sicer težko, vendar ima poseben 
čar in odpira dimenzije, ki jih današnje družine 
izgubljajo. Ljudje, ki so si izbrali poklic kmeta, 
imajo več časa za otroke, jejo zdravo hrano, 
dihajo čist zrak, znajo se veseliti drobnih stvari, 

opazijo tudi mali napredek in ne nazadnje so svobodni pri odločanju.  
Otroci, ki rastejo v takih družinah, niso osamljeni, znajo poprijeti za delo, znajo gospodarno ravnati z denarjem, 
spoštujejo naravo, so samostojni … 
Helena Ramšak, gospodinja kmečkega turizma Ramšak, je povedala, kako je pričela z dejavnostjo in vse smo se 
strinjale z njenim razmišljanjem: »Če bi bile ženske bolj pogumne, bi bilo manj brezposelnih …«. Ravno na tem bomo v 
svojem dveletnem mandatu članice SŽZ delale: spodbujale bomo žensko podjetništvo. 
Po celodnevnem obisku naravnih lepot in perfektni vodički Mateji (regijski predsednici SŽZ) smo ekskurzijo zaključile 
z večerjo, kjer nas je prijetno presenetil vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik s svojo ženo. 
Zahvaljujemo se članicam ŽZ iz Savinjske doline za čudovit in poučen dan! 

 
 
ANKARAN Z MOČNO ŽELJO PO SVOJI OBČINI 
Ankaran, 9. september 2010 – Predstavniki MO SLS Koper so se sestali s člani sveta in predsednikom Krajevne 
skupnosti Ankaran. V uvodnem delu srečanja se je Gregor Strmčnik, predsednik Civilne iniciative za novo občino 
Ankaran, zahvalil MO SLS Koper, poslancem in stranki SLS za pokončno in iskreno držo ter podporo pri postopkih za 
ustanovitev nove občine Ankaran. Poudaril je, da je njihov prvi cilj ustanoviti občino Ankaran, vzpostaviti občinsko 



upravo in občinski svet ter prevzeti krmilo razvoja v svoje roke. Skupna je bila ugotovitev, da je v obojestranskem 
interesu dolgoročno sodelovanje, predvsem pri vključevanju tega prostora v strateško pomembne državne in evropske 
projekte, reševanju problematike urejanja državnih cest, urejanju obalnega pasu, državnem lokacijskem načrtu za 
celovito prostorsko ureditev Luke Koper, izboljšanju sicer dobrih pogojev za razvoj turizma, razvoju lokalne 
samouprave, varovanju okolja, čezmejnem povezovanju in drugih za krajane Ankarana pomembnih vprašanjih. 
Predstavniki SLS so ob tej priložnosti ponovno poudarili svojo podporo legitimnim zahtevam Ankarančanov, da, ob 
spoštovanju zakonskih določil, ki urejajo to področje, ustanovijo novo občino in s tem sami prevzamejo odgovornost 
za prostor, v katerem živijo. Svojo voljo so izrazili na referendumu. Odnos do te odločitve v marsičem kaže tudi na 
odnos do temeljnih pravil demokracije. 
Ankaran doslej ni imel veliko vpliva na lastni razvoj, zato je toliko bolj razumljiva zahteva prebivalcev tega območja, 
da si prostorsko politiko oblikujejo sami. Želijo urejati probleme, ki ostajajo nerešeni že vrsto let. Želijo razvijati 
turizem, vendar se jim zdi npr. pozidava z apartmajskim naseljem nepotrebna in neutemeljena, saj bi pokrivala 
predvsem potrebe obiskovalcev v času poletne sezone. Zelo pa so zadovoljni s sodelovanjem z Mladinskim 
zdraviliščem in letoviščem Debeli rtič.  
Sogovorniki so se strinjali, da je ključnega pomena urejanje obalnega pasu, ki je že 30 let podvržen procesu 
degradacije sicer čudovitega naravnega okolja. Prav tako je potrebna ekološka sanacija severnega dela nove občine 
zaradi pristanišča, ureditev ceste, privezov za plovila itn. Posebno pozornost velja posvetiti problematiki 
onesnaževanja Kemiplasa in premogovnega terminala. 
Med drugim je bilo izpostavljeno tudi dejstvo, da Ankaran še vedno nima pokopališča kljub temu, da je bila izgradnja 
pred leti že skoraj dokončana, potem pa je projekt Mestna občina Koper nenadoma opustila. Kaže, da je resno 
računala na prodajo zemljišč, ki imajo čudovito lego s pogledom na morje. Sedaj je nesojeno pokopališče v popolnem 
razsulu. Po mnenju predstavnikov SLS še en dokaz več, kako od ljudi oddaljena oblast lahko spregleda njihove 
osnovne potrebe. 

ODPRTJE PISARNE SLS V PIVKI  
Članice in člani Občinskega odbora SLS so v 
sredo, 8. septembra 2010, pod vodstvom 
predsednika OO SLS Pivka Andreja Godine, 
predsednika Odbora Nove generacije Pivka pri 
stranki SLS Andreja Sedmaka in Roberta 
Smrdelja, aktualnega župana in županskega 
kandidata na letošnjih lokalnih volitvah, v 
prisotnosti številnih udeležencev odprli pisarno 
SLS v Pivki. 
Občinski odbor stranke SLS Pivka deluje že od 
vsega začetka. Že pred leti je bilo opaziti njihovo 
aktivno skrb članstva pri sodelovanju ob 
ustvarjanju pogojev za čim boljše življenje 
občank in občanov Občine Pivka. Ker ima 
stranka SLS že sedaj uspešnega župana občine,
čutijo potrebo, da se na tak način še bolj 
približajo svojim občanom. Kandidat za župa
Občine Pivka Robert Smrdelj je v svojem 

pozdravnem nagovoru prisotnim povedal, zakaj se je OO SLS odločil za obnovitev dosedanjih

 

na 

 strankinih prostorov. 
»Naša pisarna je kljub svoji dosedanji utrujenosti nudila varno streho tako članicam in članom OO SLS Pivka kot 
številnim društvom. Odločili smo se, da jo bomo od sedaj naprej bolj intenzivno uporabljali, se v njej družili in nudili 
prostor za pogovor tudi ostalim občankam in občanom. Še posebej smo veseli, da so v naših prostorih našli svoje 
mesto tudi podmladek Nove generacije in Društvo oldtajmerjev Pivka. V želji, da bi se še bolj približali ljudem, da bi 
občankam in občanom Občine Pivka lažje pomagali, zaznali njihove pereče želje in potrebe ali da bi ti lažje prišli v stik 
s funkcionarji stranke SLS na lokalnem nivoju, smo se odločili nekoliko polepšati strankine prostore.« V nadaljevanju 
je namenil besede zahvale vsem, ki so kakor koli pripomogli k nadvse uspešno izvedenemu 18. Taboru SLS ravno na 
Pivškem. Ob tej priložnosti je izročil pisne zahvale gasilskim društvom Pivka, Košana, Zagorje in Palčje v znak zahvale 
za dobro opravljeno delo. 
Obnovljena pisarna se nahaja na Kolodvorski ulici št. 4, odprta pa bo vsako sredo med 16. in 18. uro oziroma se 
lahko predhodno obrnite na Andreja Godino, predsednika OO SLS Pivka, telefon 031 332 058.   

 
OBISK KRAJEVNE SKUPNOSTI ČRNI KAL 
Črni Kal, 3. september 2010 – Obiski krajevnih skupnosti se nadaljujejo kljub odločitvi ustavnega sodišča, da zadrži 
lokalne volitve v MO Koper. Olga Franca, podpredsednica SLS, predsednica MO SLS Koper in kandidatka za županjo v 
Mestni občini Koper, se je skupaj s sodelavci srečala s predsednikom KS Črni Kal. Seznanili so se z razmerami v KS. 
Velik problem predstavljajo neurejene in dotrajane ceste.  Posebej to velja za državno cesto Črni Kal – Osp, kjer je 
državni mejni prehod Osp, cesta pa pelje neposredno skozi samo vas. Sanacija je nujna. Predstavniki SLS so obljubili 
svojo pomoč predvsem pri zagotavljanju ustrezne pozornosti tako občinske kot državne oblasti do njihovih problemov. 
Izrazili so svoje trdno prepričanje, da je razvoj na podeželju po nepotrebnem močno zaostal za razvojem mestnega 
središča. V ospredju so »velike teme« in projekti, ki marsikdaj ne pokrivajo pričakovanj in realnih potreb »malega 
človeka« in ga potiskajo še bolj na obrobje dogajanja. Skrajni čas je za preobrat v razmišljanju in vrednotenju. 



Potrebne so korenite spremembe, enako upoštevanje in spoštovanje vseh občanov ter več možnosti za sodelovanje 
pri odločanju.  
Predstavniki SLS so ugotovili, da je v KS Črni Kal še veliko nerešenih problemov in potreb, ki se jim posveča premalo 
pozornosti. Sem sodijo, med drugim: zagotovitev ustreznih kolesarskih stez, rekreativnih površin za otroke in mladino, 
balinišč, urejenih vaških cest in pešpoti. Zaskrbljenost povzročajo vsakoletni požari ob železnici. Ti uničujejo tudi stare 
oljčne nasade, njihovi lastniki pa zelo težko pridejo do odškodnine. 
V naselju Loka je sicer pripravljen projekt za ureditev vodovodne napeljave in kanalizacije, vendar se zatika pri 
urejanju zemljišč, saj se dejanske površine zemljišč razlikujejo od podatkov iz zbirke listin zemljiškega katastra. 
Nasploh zaznavajo problem kanalizacije povsod tam, kjer ni vodovarstvenega območja. 
Urejena ni niti električna napeljava, saj Zanigrad nima električne napeljave po hišah. Tu velik problem predstavlja tudi 
slabo stanje dovozne ceste, ki je v lasti agrarne skupnosti, kot tudi cesta do gradu Črni Kal, ki je nujno potrebna 
prenove. Za razvoj turizma je obnovljeni grad priložnost, vendar z urejenim cestnim dostopom. 
Avtobusna postajališča so bila do neke mere urejena in postavljena, vendar le na točkah, kjer je bilo, poleg 
izraženega interesa krajanov, pridobljeno tudi pozitivno stališče občinske uprave o primernosti lokacije. Želijo si, da se 
postajališča dokončajo, tako kot tudi pokopališča. Tu so razmere zdaj še precej neurejene. Končni cilj je, da bi vsa 
pokopališča postopoma prešla v vzdrževanje in upravljanje Komunale Koper.  
Krajani se zavedajo, da je KS Črni Kal največja krajevna skupnost v Mestni občini Koper in da je težko rešiti vse 
probleme naenkrat. Izrazili so bojazen, da bo podeželje tudi v bodoče ostalo na obrobju dogajanja in brez potrebnih 
virov za razvoj. Predstavniki SLS so jih podprli v njihovih pričakovanjih za preobrat na tem področju in začetek 
procesa, ki bi pomenil pospešeno vlaganje v razvoj in obnovo podeželja. Izpostavljeno je bilo prepričanje, da podeželje 
skriva še mnogo možnosti, predvsem na področju kmečkega turizma. 

SLS ZANIMIVOSTI 
NOVA DRŽAVNA PRVAKA V STRIŽNJI OVC 
V soboto, 11. septembra 2010, je na Logu v 
Trenti potekalo 15. državno tekmovanje v strižnji 
ovc. Okoli 2000 obiskovalcev je spodbujalo devet 
tekmovalcev, ki so strigli z električnimi škarjami, 
in tri tekmovalce, ki so se pomerili v strižnji z 
ročnimi škarjami. V prvi skupini je bil najboljši 
Alojz Novak, v drugi pa Andrej Škibin. 
Ko so pred trinajstimi leti prvič izvedli 
tekmovanje v strižnji ovc na Kočevskem, je bila 
želja organizatorjev približati javnosti tako samo 
rejo drobnice kot tudi opravila, povezana z njo. 
Državna tekmovanja v strižnji so tekom let dobila 
redne obiskovalce, vsako leto pa privabijo nove. 
Tekmovanja so vsakič organizirana na drugem 
koncu Slovenije ravno z namenom, da približajo 
ovčerejo prebivalcem vseh regij. Poleg ogleda 
tekmovanj in razstav se obiskovalcem ponuja 
možnost pokušine dobrot iz mesa in mleka 

drobnice, hkrati pa lahko opazujejo različne prikaze, kot je delo s pastirskimi psi ali polstenje. Tako otroci kot odrasli 
se lahko udeležijo različnih tematskih delavnic. Letos so organizatorji poskrbeli še za dodatno zanimivost – 1. državno 
razstavo ovc bovške pasme. Zadnja leta pa na kraju tekmovanja poteka tudi podelitev priznanj Ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS za zgledne reje. 
Na petnajstem državnem tekmovanju v strižnji ovc so se v kategoriji strižnje z ročnimi škarjami pomerili trije 
tekmovalci, v kategoriji strižnje s strojnimi škarjami pa devet tekmovalcev. Državni prvak v strižnji z električnim 
strojčkom je Alojz Novak iz Šentjerneja, ki je v finalu ostrigel deset ovc v 14 minutah in 26 sekundah, drugi je bil 
lanskoletni prvak Andrej Škibin iz Lokve na Krasu, ki je za striženje desetih ovc potreboval 15 minut in 7 sekund, tretji 
Jernej Kokol iz Maribora s časom 19 minut 3 sekunde in četrti Ron Metz iz Pesnice s časom 19 minut in 29 sekund. 
Državni prvak v strižnji z ročnimi škarjami je Andrej Škibin, ki je za striženje treh ovc potreboval 16 minut in 39 
sekund. Druga je bil lanska prvakinja Mojca Noč z Jesenic s časom 18 minut in 5 sekund in tretji Franc Kalister iz 
Pivke s časom 21 minut in 37 sekund. Vsi rezultati so končni, kar pomeni, da so vanje všteti že pribitki. Tokrat sta bili 
podeljeni še dve priznanji, in sicer priznanje za posebno lepo ravnanje z ovcami, ki ga je prejel David Ozebek iz 
Cerknega, ter priznanje za dobro delo z mladimi strižci, ki ga je zaslužil Ron Metz. 
Gregor Pečlin z Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS je podelil devet priznanj za dosežene rezultate pri 
reji plemenskih koz ali ovc in splošno urejenost kmetije.  
 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 



V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

	Občina Krško je energetsko najbolj učinkovita slovenska občina!
	Izmed 212 slovenskih občin se je na prvi natečaj Energetsko najbolj učinkovite slovenske občine odzvalo 14 občin, med njimi tudi Občina Krško, ki je med vsemi prijavljenimi na natečaj prejela priznanje Energetsko najbolj učinkovite občine v Sloveniji. Po pregledu prijavnega obrazca na natečaj En.občina 010, na katerem je navedeno, da je »namenjen občinam, ki se zavedajo energetsko učinkovitega ravnanja in v tem vidijo priložnost za izboljšanje energetskega stanja v lokalni skupnosti, manjše stroške za energente in izpolnjevanje evropskih in slovenskih energetskih in okoljskih obvez, nove poslovne priložnosti, ki jih prinašata učinkovita raba energije in uvajanje obnovljivih virov energije, hkrati pa tudi izboljšanje življenjskega standarda občanov in prispevek k varovanju okolja«, smo brez oklevanja pristopili k natečaju v sodelovanju z Lokalno energetsko agencijo za Dolenjsko in Belo krajino (v nadaljevanju LEAD), ki za potrebe Občine Krško vodi energetsko računovodstvo in ima vlogo pri informiranju občanov. Ocenjevana področja so bila javne stavbe, javna razsvetljava, stanovanja, podjetja, industrija, storitve, daljinsko ogrevanje, energetska izraba odpadkov, trajnostne rešitve v prometu, osveščanje, izobraževanje ter informiranje. Poleg priznanja je Občina Krško z zmago na natečaju energetsko najbolj varčne občine med vsemi prijavljenimi prejela paket ZAG v vrednosti več kot 10.000 evrov, ki ga podeljuje Zavod za gradbeništvo Slovenije in vključuje storitve na področju geotehnike in prometnic.

